
Poř.číslo v roce 3
Datum konání 13.3.2024
Odesláno Mandát, Jiránek, Daňková, Beneš, Dudek, Horký, Slavík, Zemanová, Baranyi, Havlík,

Rujbr, Kurfurstová
Nepřítomen Heral, Budin

Kontrolni komise Mačik
Za sekretariát Kozlovská
Hosté
Informace
Informaci ke stavu závazků a pohledávek předložila ses.Kozlovská
Stav závazků po splatnosti 0
Stav pohledávek po splatnosti:0
Oddíl florbalu upozorňuji na nepotvrzené faktury, které čekají na proplacení na sekretariátu.
Upozornění
1)Oddílu florbalu bude odesláno upozornění na nutnost zlepšit předávání a potvrzování faktur a o nutnosti
vytvoření trvalé finanční rezervy na krytí jejich potřeb.

2)Vzhledem ke zrušení ATM pobočky spořitelny na Dukelské není možnost vkládání peněz na účet přes ASTM, budou
veškeré platby nad 2000Kč přijímány pouze bezhotovostně.
Opravy a údržba tělocvičny jenom zopakovat
Elektrické vytápění posilovna. Požadavek karate. Upřesnit
Zodpovídá: br.Budin
Termín: 3.1.2024
Probráno s br.Dolečkem. Budou zahájeny přípravné práce a konečné rozhodnutí padne až s vyjasněním možnosti
dotace.

Z revize požární ochrany
Pasportizace
K dnešnímu dni byl předložen upravený návrh na částku 28 000Kč. (14.2)
Úkol- projedenat s ing.arch Pavlíčkem rozsah prací a důvod navýšení. Je třeba se informovat na předání vzniklé
dokumentace na SÚ.
Zajistí: Br.Budín
Termín :13.3.2024
Další úkol
Dodat seznam proškolených a seznam neproškolených
Zajistí: br.Slavík
Termín: 30.3.2024

2015-07-01 VMO
Stav nezměněn. Starosta reviduje PD s cílem vypuštění věcí zbytných.
V druhé půlce února je naplánována cesta na nadřízený orgán.
Návštěva proběhla, řízení pokračuje
Výbor pověřil starostu k jednání s Mgr.Špulákem o případném stažení odvolání za úplatu.
Špulák nereagoval

2023-01-02 Oprava oplechování střechy
Toto až v případě opravy fasády.

23-10-02Historie vstupů
Je třeba zjistit jak se dostat do historie vstupů
Zajistí:br.Baranyi
Termín:1.11.23
Vyřešeno
Starosta proved kontrolu a historie vstupů není funkční.
Byla provedena konzultace s br.Dudkem,který problém vyřeší.
Termín.10.4.2024



23-11-01Spotřeba topidel tělocvična
Začít sledovat časové využití topidel v tělocvičně. Na jaře vyhodnotíme a rozhodneme, zda by nebylo ekonomické
vyměnit zářiče za infrapanely.
Do tělocvičny dát nějaký papír na zapisování od kdy a do kdy to bylo v provozu.
Zápis zajistí ses.Kozlovská
Vyplňovat:vedoucí cvičení.
Termín:8.11.2023
Probíhá

23-11-02 Nátěr dveří a zábradlí schodiště
Proběhla schůzka se zástupcem natěračské firmy p.Procházkou. Byl s ním projednán rozsah požadovaných prací,
proběhlo zaměření a na základě toho bude zpracována nabídková cena.
Cenová nabídka došla v sledující podobě:
Schodiště 43529Kč
Vstupní dveře 77000Kč
Požádal jsem br. Rujbra o posouzení. Výsledek?
Hlasování:
Objednat nátěr schodiště?
Souhlas……..12
Proti………….0
Zdržel se…..0
Výsledek- objednat výše uvedené práce
V případě, že ANO, je třeba zajistit
Výměna výplní v zábradlí zajistí starosta
Problematika dveří
Je zažádáno o dotaci. V případě že bude žádost úspěšná, nátěr objednat v nabízeném rozsahu. V opačném případě
bude rozsah redukován na obroušení a nátěr. Zda toto bude uděláno svépomocí, či práce bude objednána bude
rozhodnuto po informaci o dotaci.
V obou případech bude třeba zajistit:
Demontáž přívodů k magnetům, zajištění provizorního připojení a následná montáž v kulturní podobě.
Při montáži spodního magnetu došlo k prasknutí části dveří. Pravděpodobně byl použit větší šroub, než byla
vyvrtaná díra. Je třeba dolní magnet oddělat a prasklinu slepit.
Zajistí br.Dudek, termín podle budoucí smlouvy
Demontáž kování, kliky a západek, přidělaného prkna a následně zpětná montáž. Na místo prkna dáme černou
gumu cca 1 cm nad podlahou a nátěr přivařeného pantu

Ostatní
Oprava prasklého pantu
Při zajištění dveří pomocí dřevěného klínu došlo k poškození sváru a vyhnutí pohyblivého křídla dveří.
Je třeba:
Zajistit řemeslníka a svár opravit
Řemeslníka zajistí ses.Kozlovská u opravy bude starostas.
Termín: 10.4.2024
Budou s okamžitou platností odstaněny dřevěné klíny z prostoru vstupu.

Hostování nesokolského hráče
Každý registrovaný hráč bude platit oddílové a mandatorní příspěvky jako každý člen jednoty.

Příspěvky
Od oddílů nebyly předloženy výše oddílových příspěvků.



Každý oddíl předá na sekretariát následnou tabulku očekávaných příjmů
Jakékoliv dotace budou na oddíl uvolňovány až po předložení této tabulky

Jméno Známka Mandatorní Oddílový Celkem/člen

Celkem
Zodpovídají předsedové oddílů
Termín 30.4.2024

Valná hromada
Termín 21.3.2024 v 18 h v prostoru restaurace SVATOBOJ
Výbor T.J. v souladu se stanovami ČOS stanovil klíč k volbě delegátů na VH tak to:
1 delegát na každých započatých 10 členů v oddíle ( rozhodující je stav k 1.1.2024). Plus členové výboru.

Do 10.3.2024 zápisy z výročních členských schůzí oddílů poslat na sokolhusovice@volny.cz
Zápis MUSÍ obsahovat:
-podpisy-prezentace účastníků
-usnesení oddílů-cenu náhrad v Kč na 1 km při použití soukromého vozidla
-zvolené delegáty na valnou hromadu a jejich zástupci (jmenný seznam)
-výši oddílových příspěvků na rok 2024

Rezignace
Ses.Daňková oznámila plán na sdělení o rezignaci na VH.
Oddíly turistiky a kondiční cvičení žen navrhly na novou náčelnici ses.Hanu Melicharovou.
Starosta i členové výboru, vyjma br. Slavíka, Rujbra, Dudka a ses.Daňkové vyjádřili nad tímto postupem překvapení
z následujících důvodů:
1)Proč byly dříve informovány uvedené oddíly, než výbor
2)Proč je načasování takové, že do VH se k této otázce nemohou vyjádřit ostatní oddíly spadající pod sokolskou
všestrannost. (v té je celkem 137 členů a s návrhem bylo seznámeno pouze 36členů)
Po delší rozpravě bylo konstatováno, že tento postup je sice překvapivý, leč v souladu se stanovami a je na VH zda
návrh přijme, či odmítne.
Z toho důvodu byl program VH rozšířen o bod volební.

Situace na vedení Sokola v Praze
Br. Mandát přednesl informaci o mimořádné události na vedení ČOS. V tuto chvíli není možné odhadnout dopad
této kauzy na provoz naší jednoty.

Byly přijaty následující smlouvy: Brno sever-dotace florbal 30.000,-
město Modřice-dotace florbal 60.000,-
Brno-dotace provoz 291.000,-
Brno sever-dotace PT sprchy 37.500,-

Byli přijati následující členové: sok.vš. ženy
Fasorová Gabriela 1969, Jandová Hana 1956
sok.vš. VG
Hrdinová Jana 1944
kung fu
Lapčík Lukáš 1983, Kovacz Tareshi 1994, Příhoda Lukáš 1992

Příští schůze 10.4.20024 v 18h
zapsal starosta Josef Jiránek


